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Abstract (en)
Superstructure and substructure of railway bed for rail-borne vehicles, rails (10) with the rail foot (11) indirectly or directly, preferably via intermediate
plates (14) which are constructed of rubber-elastic material, for example rubber, polyurethane or the like, being detachably connected to sleepers
(1), the concrete sleepers (1) which are if appropriate provided with a prestressed armouring (6, 7), in particular a steel, reinforcement, are
connected in each case to at least two rails (10) and rest on the support surface via a ballast bed, the concrete sleepers having on their faces in
contact with the ballast bed (16) at least one coating (18, 21) which is constructed with rubber-elastic materials and is connected adhesively at least
partially to the surface of the concrete sleeper (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Gleisober- und -unterbau für schienengebundene Fahrzeuge, wobei Schienen (10) mit dem Schienenfuß (11) mittel- bzw. unmittelbar, vorzugsweise
über Zwischenplatten (14), die mit gummielastischem Material, z. B. Gummi, Polyurethan od. dgl., aufgebaut sind, mit Schwellen (1) lösbar
verbunden sind, wobei die, gegebenenfalls mit einer vorgespannten Bewehrung (6, 7), insbesondere Stahlbewehrung, versehenen Betonschwellen
(1) jeweils mit zumindest zwei Schienen (10) verbunden sind und über ein Schotterbett am Untergrund aufliegen, wobei die Betonschwellen an
ihren mit dem Schotterbett (16) beaufschlagten Flächen zumindest eine Beschichtung (18, 21) aufweisen, die mit gummielastischen Materialien
aufgebaut ist und zumindest teilweise mit der Oberfläche der Betonschwelle (1) adhäsiv verbunden ist. <IMAGE>
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